
 

報名方式

Ways of registration

補助標準

Subsidy standards

彭美華 : 工程部(PE/CE/TE/RE)+稽核+財務部

張台麗：市場部_(業務/物控/生管)+資材部(採購)+工程部(文件管理)

郭姵佳：總經理室+管理部+人資+廠總務+工安衛中心

保證金

Margin

繳費說明

Payment instructions

退費標準

Refund standard

行程

Journey

出發日期

Departure date

開團標準

Group

opening

standards

眷屬費用

Dependents

expenses

備註

Remark

第一梯：113/4/14(日/Sun) 200          

第二梯：113/4/28(日/Sun) 200          

第三梯：113/5/5(日/Sun) 200          

第四梯：113/5/19(日/Sun) 200          

公告日期：2024/3/18

職工福利委員會

報名時繳交保證金&繳清團費

Pay a deposit and pay the tour fee when registering

同仁需繳交保證金1,000元/人，眷屬請全額繳清。(出發當日公司代表領隊於車上發還)

※※※※如因個人因素未到者，同仁不退保證金，眷屬則不退回團費。※※※※

Colleagues are required to pay a deposit of $ 1,000 per person, and dependents are required to pay the full amount. (The company representative will return it in the

car on the day of departure)

 ※※※※If a person fails to arrive due to personal reasons, the deposit will not be refunded by colleagues, and the tour fee will not be refunded by dependents. ※※※※

本次活動以公告日推算，到職滿3個月，每位同仁全額補助(一次)，眷屬全額自付。

This activity is calculated based on the announcement date. Each colleague will be fully subsidized (once) after 3 months of employment, and the dependents will pay

the full amount themselves.

請統一掃描QR_Code或以下連結進行報名。

Please scan the QR_Code or the link below to register.

https://docs.google.com/forms/d/1oqck5E6pby6AtF5v0YK4dFw1XKiLNod5hrL1YEm6ZVI/edit

2024/3/18~3/26 止(End)

徐麗雲：資材部(倉管/司機)

蘇貝靜：品保部  (三班)

劉美其 : 國內維修+SMT(三班)

林心怡：   製造部+DIP(A、B、C、D)(三班)

王勝龍：組測(A、B、D、E、F)(三班)

1,625

                   雲林_劍湖山樂園一日

 Yunlin_Jianhu Mountain Paradise One Day

     宜蘭_牛奶湖&乘風破浪龜山島八景尋奇一日

Yilan_Milk Lake & Riding the Wind and

Waves to Explore Eight Scenic Spots of

Guishan  Island for One Day

團費(人/元)

Tour fee

(Person/Yuan)

2,350

 A．報名前，請依自身狀況，謹慎評估行程內容之適合性。

       Before signing up, please carefully evaluate the suitability of the itinerary based on your own situation.

 B．報名時請註明梯次代碼。若為跨單位需同車者，請以一人代表報名(附名單)。

       Please indicate the ladder code when registering. If you need to ride in the same car across different units, please register as one  representative (list

       attached).

 C．若該行程或梯次未達出團標準、或超過人數限額、或任一行程/梯次因客戶訂單需求無法出團時，將協調變更至其他行程/梯次。

       If the itinerary or itinerary does not meet the group standards, or exceeds the number of people, or any itinerary/echelon cannot be run due to customer

       order requirements, we will coordinate the change to other itineraries/echelons.

 D．同仁報名結果將再由各單位主管確認，以安排人力調度。

       The registration results of colleagues will be confirmed by the supervisor of each unit to arrange manpower scheduling.

 ※※  安排車位及餐位時，考量各車/桌人數之平均分配原則，可能無法全組同車/桌  ※※

※※ When arranging parking spaces and dining seats, consider the principle of equal distribution of the number of people in each car/table, and it may not be

possible for the whole group to share the same car/table ※※

 E．行程詳細資料，請參考海報 Please refer to the poster for itinerary details

       路徑如右:\\192.168.1.20\福委會\共用檔案區\員工旅遊\2024年員工旅遊

       The path is as shown on the right:\\192.168.1.20\Welfare Committee\Shared File Area\Employee Travel\2024 Employee Travel

 G．其他未盡事宜，以公告為準。

        For other matters not mentioned above, please refer to the announcement.

行程介紹Itinerary introduction

負責窗口

Responsible window

報名日期

Registration date

  鄭志雄 : 工程部(ME/ATE_三班)+資訊部

眷屬收費標準(人/元)

Fees for dependents

(Yerson/Yuan)

其他事項

Something else

2024年春季旅遊公告

2024 Spring Travel Announcement

1,625 需滿35人

Requires at

least 35

people

全額自費

Fully self-

funded

1.12歲以上包含佔車位.佔餐位.含門票(學生票)

2.12歲以上包含佔車位.佔餐位.含門票(兒童票)

3.12 歲以及65 歲以上敬老.佔車位.佔餐位.含門票(博幼票)

                 (以上項次，門票均以團體票報價)

1. Those over 12 years old include parking spaces,

     dining seats, and tickets (student tickets)

2. Those over 12 years old include occupying a parking

     space, occupying a dining space, and   including

     tickets (child tickets)

3. Respect for the elderly aged 12 and over 65 years

     old.Occupy a parking space. Occupy a dining table.

     Tickets included (for young children)  (Tickets for

the

     above items are all quoted as group tickets)

    (Tickets for the above items are all quoted as group

    tickets)

0-3 歲以下不占車位.不佔

餐位.無需門票，酌收保險

及服務費

Children under 0-3

years old do not

occupy parking spaces

or dining seats. No

tickets are required,

insurance and service

fees will be charged.

2,350


